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Protokoll fört vid styrelsemöte 2008-12-02 
 
 
Närvarande: Ingvar Björk, Per Edlund, Sanna Bergman, Karin Lovebacke, 
Karin Knutsson, Andreas Österlund, Kenneth Oskarsson och Anette Wiberg 
(del av mötet). 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Sanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet 
öppet. 
 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 
Mötets öppnande 
Fastställande av dagordning 
Val av protokolljusterare 
Föregående protokoll 
Styrketräningen 
Seniorerna 
Sektionerna 
Ekonomi 
Hemsidan 
Övriga frågor 
 
 
§3. Val av protokolljusterare 
Karin Knutsson väljs av styrelsen till protokolljusterare jämte ordföranden. 
 
 
§4. Föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll som med nedanstående tillägg 
godkänns och läggs till handlingarna. 
Valberedningen återkommer vid nästa möte, de medverkar inte idag som 
tidigare angetts. 



 
 
 
§5. Styrketräningen 
Kenneth Oskarsson informerar om det aktuella läget för styrketräningen. 
För nuvarande finns ca 30 aktiva tränande.  
Diskussion kring uppstartande av en Tjejgrupp kommande år, en 
intresserad ledare finns, Sanna Bergman talar mer med henne. 
Diskussion kring vad det kommer att innebära för styrketräningen då det 
kommande år blir nya rutiner gällande när årsavgiften ska betalas. 
Dynorna till tre av bänkarna är trasiga, Karin Knutsson och Sanna Bergman 
undersöker om de kan lagas. 
Inköp av Pilatesbollar? 
Mätaren på motionscykeln är trasig och det finns behov av inköp av nya 
högtalare. Kenneth Oskarsson kollar upp kostnader och återkommer till 
styrelsen. 
Lappen där det framgår vilka som betalt slitageavgift bör uppdateras oftare, 
Kenneth framför det till de anställda. 
 
 
§6. Seniorerna 
Andreas Österlund informerar om läget i seniortruppen. 
Styrelsens (föreningens) målsättning med seniorfotbollen efterfrågas. Vad 
vill styrelsen? Får seniorerna satsa? Vad får det kosta? Diskussion kring 
detta, en punkt som styrelsen kommer att återkomma till. 
Bussen som transporterar spelarna till och från träningarna är en 
förutsättning för laget idag. Ett nytt alternativ behövs, finansiering 
diskuteras. Andreas Östelund kommer att undersöka vilka alternativ som 
finns och återkomma till styrelsen. 
Träningsläger i Tyskland diskuteras. 
 
 
§7. Sektionerna 
Anette Wiberg informerar om att Pingisen pågår för fullt, vissa ungdomslag 
tränar inomhus och andra inte. 
Julkalendrarna är utdelade för försäljning. 
 
 
§8. Ekonomi 
Ingvar Björk rapporterar att föreningen ligger minus jämfört med samma tid 



förra året men plus totalt sett. Det saknas fortfarande vissa inkomster. 
ICA har ännu inte betalt för plastpåsarna som sålts, Sanna Bergman gör ett 
försök att nå Mats Karlsson på ICA gällande detta. 
Två formulär för intresseanmälan för sponsorer trycks upp, dessa kommer 
sedan de anställda jobba med. 
Alla SISU-papper måste lämnas in. 
Diskussion kring kostnaderna för de anställda, nya avtal kommer att skrivas 
våren 2009. 
 
 
§9. Hemsidan 
Olika förslag på lösningar diskuteras. Karin Lovebacke har gjort ett förslag 
på sida i formatet "Laget" och "Klubben".  
En representant för varje ungdomslag samt övriga sektioner är önskvärt. 
Magnus Furuholm har erbjudit sig att hålla i utbildning för dessa. Karin 
Lovebacke tittar vidare på denna fråga. 
 
 
§10. Övriga frågor 
Sanna Bergman informerar om läget då det gäller ledarnas och styrelsens 
planerade resa till Skottland. Flygbiljetter och hotell är bokade, Eija 
Feodoroff kommer att köpa matchbiljetter och guidad visning på arenan 
veckan som kommer. 
Styrelsen kommer att kallas till ett extramöte med representanter från SISU 
innan resan. 
Måndagen innan resan kommer alla deltagare medverka i ett möte på IP. 
En Loppis kommer att ordnas på IP den 10-11/1 2009 med ambitionen att 
få ihop matpengar. 
 
 
§11. Mötets avslutande 
Mötet avslutas, nästa möte 2009-01-19 klockan 19.00. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Karin Lovebacke 
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Sanna Bergman                  Karin Knutsson 
 
 
 


